
REFERAT 

fra bestyrelsesmøde den 24. november 2022 kl. 18.30 hos Benno, Rørbæksøvej 9 

 

Deltagere:  Pia, Brian, Benno, Henning og Aage 

Referent:    Aage 

 

 

Dagsorden: 

 

1. Siden sidst v. Aage 
Alle der har en affaldsordning med Ikast-Brande kommune, har modtaget en 
ekstra affaldscontainer til pap, papir og plast, metal og drikkekartoner. 
Det vil være fint, hvis den bliver sat i læ, sammen med dem vi har i forvejen, 
så de ikke vælter i blæsevejr og affaldet flyver rundt. 
 

2. Godkendelse af lejeaftale fra landmåler 
Vi gennemgik udkastet til lejekontrakten og kortmaterialet fra landmåleren. 
 
Det blev enstemmigt godkendt.  
Aage indsender det hermed til tinglysning. 

 
3. Økonomi mm. v. Pia 

Pia orientering om at bankskiftet til Middelfart Sparekasse er gennemført, og 
at hun er i færd med at sende kontingent opkrævninger ud til alle. 
Det har været et stort arbejde at finde alle mail-adresser frem.  
Endvidere blev vi enige om at invitere ejerne af Rørbækvej 46, 48 og 50 med i 
grundejerforeningen. 
 

4. Redigering af vedtægter 
Vedtægtsændringerne – punkt 6 i dagsordenen fra generalforsamlingen  
9. april 2022, skal indføres i vores vedtægter.  
Derfor blev vedtagelsespåtegning underskrevet at alle i bestyrelsen. 
Pia tager kontakt til kommunen og finder ud af hvordan proceduren er. 

 



 

5. Kommende aktiviteter 
Ang. veje:  
Vedligeholdelse af vejene på Lillesøvej, overtages når det sidste lag vejgrus er 
udlagt. 
Således at vedligehold kan udføres med vejhøvl, så man ikke kører ind i 
brønddæksler, hovedvandshaner og skelpæle. 
Brian sætter projektet i gang. 
 
Etablering af postkasser og affaldshåndtering på Lillesøvej: 
Brian tager kontakt til Ikast-Brande kommune om etablering af postkasse-
anlæg og affaldshåndtering. 
 
Mht. til fremtidig vandforsyning tages dette op på næste møde. 

 

6. Evt. 
Brian foreslog at vi evt. har to arbejdsdage 
 
 

7. Næste møde 
 
2. marts 2023 hos Pia, Rørbæksøvej 48, kl. 19 


